
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 8 juni 2016 
 

Aanwezig: ±40 personen 
Locatie: HvdW De Zuidpilaar 
 
 
 
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter heet allen welkom. De agenda is met vijf presentaties behoorlijk 
vol, dus het verzoek om het tijdschema in de gaten te houden. 
Agendapunt 5 vervalt en zal later in het jaar een plekje krijgen. 
 

2. Mededelingen (kort) 
 

Een hernieuwde vraag naar mensen die zich over verkeerszaken willen buigen. Nu 
proberen de voorzitter en secretaris de zaken van het Gemeentelijk Verkeers- en 
Vervoers Plan te behartigen. Aangezien er van onze ideeën/wensen voor 2015, 
alleen de Smiley op de Gelissensingel is gerealiseerd hebben we de punten ook 
weer voor 2016 ingediend. 
 

 Belangrijk is ter hoogte van de Theemsstraat een veilige oversteekplaats voor 

voetgangers en een goede trap en trottoir naar de dijk. Remt misschien 

meteen het verkeer wat. 

 Al sedert 2013 bekend en onder de aandacht gebracht is het probleem van de 

verkeersoverlast op de Prof Gelissensingel. Van de benodigde maatregelen is 

alleen de Smiley gerealiseerd. Er moeten dusdanige maatregelen komen dat 

hardrijders het leven zuur wordt gemaakt, een permanente snelheidsmeting 

zou helpen. Snelheid remmende maatregelen kunnen ook helpen. Verder het 

weren van doorgaande vrachtauto’s van de weg. 

 Op de Hagerhofweg ter hoogste van het fietspad achter de sporthal en de 

kinderboerderij een veiligere oversteekplaats. 

 Aan de onveilige situaties op het kruispunt Kraanvogelstraat/Waterhoenstraat, 

vooral door het gedrag van de studenten en scholieren ontstaan hier vaak 

onveilige situaties. Misschien dat hier met maatregelen toch een betere 

verkeersgedrag kan worden afgedwongen.  

Deze vier overlastsituaties bestaan al langer. Punt een en twee kunnen elkaar wel 
beïnvloeden. 

Vrijwilligers kunnen zich bij de voorzitter of de secretaris melden 
 
Jack Smulders; namens Wildveld/Velddijk afgelopen periode gestaag verder gegaan 
met plannen en gesprekken gehad met diverse wethouders en stakeholders. 
Ontmoeten hier veel enthousiasme voor de plannen. In de wijk ontstaat ook steeds 
meer samenwerking tussen de diverse partijen. 
 
Sedai Bayraktar; wijst op de burgerconferentie van 25-6 die in het Openluchtmuseum 
in Arnhem gehouden zal worden. Er mogen 2 personen mee, aanmelden via Sedai.  



Verslag van 09-03-2016 
Geen aanvullingen. 

 
3. Vragen n.a.v. de verslagen van de werkgroepen, Sta Va Za 

De voorzitter is bij dat veel werkgroepen vooraf een samenvatting van hun 
werk hebben ingeleverd. 

 
Vragen naar aanleiding van die verslagen c.q aanvullingen op die verslagen; 

 
Buurttheater, vraag vanuit de vergadering; komt er een tweede voorstelling? 
Ted Merkus geeft aan dat de groep dat best wil. Zal e.e.a. met Piet Nillessen 
overleggen. De voorstellingen aren erg leuk en een succes. 
 
Parkeren; bij dit punt staan diverse mensen stil met vragen. De meeste van de 
antwoorden zijn te vinden in de diverse verslagen en erg inhoudelijk. Daarom 
op deze vergadering niet te diep op ingaan. 
Kern van de zaak, het duurt allemaal erg lang omdat de gemeente een 
integraal beleid wil. Proberen wel nog voor de zomervakantie een bijeenkomst 
te krijgen om de voortgang te bespreken. 

 
Prof Gelissensingel, dhr Manders heeft bij hem thuis een gesprek met vier 
ambtenaren gehad over de problematiek. Deze wezen de diverse punten en 
bevindingen van de werkgroep af omdat ze niet goed zouden zijn. Ze werde 
gewoon belachelijk gemaakt. Resultaten van onderzoek door de gemeente in 
het verleden werden echter wel zonder meer naar de toekomst vertaald 
zonder dit te staven.  Eigen geluidsmetingen door de werkgroep werden ter 
discussie gesteld. Verder heeft Dhr. Manders zijn twijfels over de precisie van 
de gemeten snelheden van de Smiley.  
De voorzitter vraagt hoe nu verder met het proces? 
Op 15 juni heeft Jasper van der Beek van de gemeente, bestuurlijk overleg 
met mensen van Rijkswaterstaat over de aanduidingen op de borden langs de 
snelweg. Misschien dat dit resultaat biedt zodat er minder vrachtwagens over 
de weg komen. 

 
Verkeer Koperwiek, deze werkgroep is al meer dan een jaar “slapende”. Er is 
geen groep mensen wat zich hier om bekommert. In het verleden waren er 
geen middelen beschikbaar om maatregelen te nemen, deze komen 
binnenkort wel voor de verkeersituatie rondom scholen beperkt beschikbaar. 
Misschien dat er dan een groep mensen opstaat die hier aandacht aan wil 
besteden. Tot dat moment voeren we de werkgroep af. 

 
Dhr. Cornelissen voert een betoog over de diverse zaken die in de stad spelen 
en hun weerslag op Venlo-Zuid kunnen hebben. Hij wijst op de sluiting van de 
parkeergarage Arsenaalplein, de grotere aanzuiging van de plannen omtrent 
Kazerneterrein e.d.  

 
4. Uitleg plannen Beatrixpark (Pieter van de Rijdt/Ted Merkus) 

Aan de hand van een tekening leggen de heren de plannen uit, die moeten op 
niet al te lange tijd hun beslag krijgen. Er is volop over meegepraat en gedacht 
door mensen uit de buurt en van het Hagerweike en de Koperwiek. Die 



moeten ook allemaal hun rol krijgen. 
Uitgangspunten voor de plannen zijn; Rust voor de omgeving en Respect voor 
het verleden. 
In de plannen moet ruimte zijn voor educatieve aspecten voor de kinderen van 
de scholen en ook ruimte voor de ouderen. Er komen ook weer baken te 
staan. Ook worden de paden rolstoelvriendelijk aangelegd en moeten ook 
kinderwagen ruimte en toegang krijgen. Dat is op dit moment soms lastig. 
De vraag speelt hoe lang het park open zal zijn. De bedoeling is dat dat tot 
ongeveer half negen/negen uur open zal zijn. Het sleutelbeheer ligt bij het 
Hagerweike. 
Een andere vraag die speelt is hoe de rust voor de bewoners van de 
appartement complexen aan de Langstraat en Albatrosstraat gewaarborgd 
wordt.  
Wat de financiën betreft is er een begroting gemaakt en de respectievelijke 
delen zijn voor het grootste deel gedekt door toegekende fondsen. Voor een 
klein deel kan worden aangeklopt bij het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid en 
binnen de regels kunnen de penningmeesters ook een budget verstrekken. 
Dat kan wel tot €3000,- groot zijn. De vergadering stemt hiermee in. 

 
5. Uitleg “Kan Doen” (Renate Logtens) 

Dit onderwerp zal in een volgende vergadering aan bod komen.  
   

6. Uitleg Vrijwilligersverzekering (Ruud Kol) 
Ruud geeft aan de hand van enkele beelden aan dat de gemeente voor al 
haar vrijwilligers een verzekering heeft afgesloten. Hij gaat er niet al te diep op 
in maar strekking van het verhaal is dat bij geleden schade men eerst 
eventueel een eigen verzekering aanspreekt en bij een afwijzing of het 
ontbreken daarvan men via hem of via Meeuw geholpen kan worden. De 
precieze uitleg, de presentatie en een formulier worden op de site van het 
Bewonersnetwerk Venlo-Zuid geplaatst. 

 
7. Buurtmoestuin (Marian Doensen) 

Marian geeft de stand van zaken aan voor wat betreft het plan aan de 
Antoniusstraat. Het terrein is vrijgekomen nadat in 2006 het erop staande 
pand uitgebrand is en vorig jaar gesloopt. Dat terrein heeft Woonwenz 
aangeboden. Er is veel kapitaal en werk nodig omdat de ondergrond niet 
geschikt is. De werkgroep wil graag een garantie dat ze dat voor minimaal vijf 
jaar kunnen gebruiken. Die garantie kan en wil Woonwenz niet geven. Het 
project zal dan ook niet doorgaan. De groep is terug bij af maar geven niet op. 
Op de vraag hoe nu verder wordt nog gerept over de Buurtmoestuin bij BS De 
Zuidstroom, dat is toch echt meer een schoolmoestuin naar mening van de 
werkgroep. De mogelijkheid voor een samenwerking met de groep Oud-Zuid 
wordt geopperd. 
Bart Linders van Woonwenz geeft nogmaals aan dat Woonwenz wel achter 
het idee van een buurtmoestuin staat maar dergelijke garanties niet kan 
geven. 

 
8. Plannen Oud-Zuid. (Frans Aerdts) 
 Frans stelt zich kort voor en hoe hij betrokken is geraakt, het idee mee heeft 



 ontwikkeld. Na 1 januari van dit jaar als bestuurslid van Ut Tref en werkgroep 
 Oud-Zuid en samen met CV de Kwas. 
 Het bestuur van de Onze Lieve Vrouwekerk draagt de plannen ook een warm 
 hart toe en er wordt ingezet op een langjarig overeenkomst van 15-20 jaar 
 voor het terrein.  
 Het idee is om de terreinen rondom de kerk (Sinselveldstraat) en Ut Tref 
 (Hendrikxstraat) e.o. een andere invulling te geven. De precieze plannen 
 kunnen nu nog niet gepubliceerd worden maar door een korte presentatie ligt 
 hij wel een tipje van de sluier op. 
 Het plan is om o.a. een ecologische stadstuin in te richten, met de nadruk op 
 ecologisch. Groente/ Fruit/bloemen enz. al die aspecten willen ze doen. O.a. 
 ook een terras bij Ut Tref waar met bijvoorbeeld de geoogste producten 
 gezonde lunches te maken zijn. Ook de samenwerking met ’t Wildveld is 
 gezocht en gevonden. In Ut Tref kunnen bijvoorbeeld ook dagelijkse lessen 
 plaatsvinden. Een kas van ongeveer 9 x 13 mtr zal verplaatst gaan worden 
 naar de achterkant van Ut Tref.  
 De parkeerplaatsen naast de kerk zijn per 1 juni niet meer beschikbaar voor 
 de buurtbewoners maar wil het kerkbestuur beschikbaar houden voor 
 kerkgangers. Dat betekend wel dat er op de straten in de buurt meer 
 parkeerdruk komt. 
 Eind juni moeten de plannen zo’n beetje rond zijn waarna met gemeente en 
 andere stakeholders alles overeengekomen moet worden. 
 Als dat lukt zal met ingang van het nieuwe schooljaar al een begin gemaakt 
 worden. 
 Een samenwerking met bijvoorbeeld de buurtmoestuin wordt niet uitgesloten, 
 er kan samengewerkt worden. 
 In het weekend van 25/26 juni is er ook het feest van 100 jaar parochie, daar 
 zal een aftrap gemaakt moeten worden. 
 Publicaties hierover komen binnenkort. 
 De plannen in Oud-Zuid worden door de vergadering enthousiast ontvangen. 
 Er rijst nog de vraag of hier ook een financiële bijdrage moet komen. Die 
 mogelijkheid bestaat. 
 Het totale plan is ongeveer 1500-1900 M2.  
 
9. Rondvraag 

Hans Thijssen, vraagt of er geen andere betere vergaderlocatie beschikbaar 
is. De verstaanbaarheid is niet erg goed. 
De voorzitter geeft aan dat onze vergaderingen in principe hier, in het Huis 
van de Wijk, plaatsvinden. We zijn eerder uitgenodigd op locatie bij o.a. ’t 
Wildveld, De Zuidstroom, Moskee Al Houda e.d. We hebben ook vergaderd in 
de Zwanehaof maar dat was akoestisch helemaal lastig. Er zal voor een 
volgende keer gekeken worden naar een andere mogelijkheid. 

 
10. Afsluiting 

De vergadering sluit met dank voor de geode gedachtewisseling om 20:55 
uur.      

 
De volgende vergadering is op woensdag 7 september 2016. 


